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Érkeaett : 2C'!2 AUG 2 7.

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésrő l szóló tv . 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Dr. Pintér Sándor belügyminiszter úrhoz

„Veszély, pénz és politika . . .”

címmel .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2012. augusztus 25-én a TEK főigazgatója egy rendezvényen beszélt az általa vezetet t
szervezetrő l . Az illető megszólalása kapcsán az alábbi kérdéseim vannak :

1. A főigazgató a híradások szerint az mondta, hogy a teszteken ötből négy szituációban
"elveszítették az elnököt", vagyis "ennyire voltak felkészültek az ezt megel őző
miniszterelnököt véd ő személyvédők" . Megjegyezte, hogy amikor a TEK átvette Orbá n
Viktor védelmét, sem mentőtiszt, de még egészségügyi felszerelés sem volt az egységben .
(www.galamus.hu)
Ezek szerint 1998 és 2002 között, amikor Ön volt a belügyminiszter a Magya r
Köztársaság védett vezető i folyamatosan veszélyben voltak ?

2. A fő igazgató a következőket is mondta : "Rengeteg pénzt teszek abba, hogy tanuljanak (a
TEK-esek), hogy külföldi kiképzésekre menjenek, hogy külföldi kiképz ők jöjjenek
Magyarországra, minél több ismeretet szerezzenek meg a szakma jelenlegi világszínvonalo n
történő ellátásáról, és minél jobbak legyenek a véd őfelszerelések . . ." (www.galamus .hu)
Érdeklődöm, hogy a TEK megalakulása óta, a főigazgató mekkora összeggel járul t
hozzá a fizetéséb ő l, illetve a személyes vagyonából a szervezet költségvetéséhez? Ha me g
nem járult hozzá, akkor miért beszél arról, hogy ő pénzt tesz a TEK-be?

3. A főigazgató azt is nyilatkozta arra a felvetésre, hogy vannak, akik Orbán Vikto r
miniszterelnök "magánhadseregének" nevezik a TEK-et, Hajdu János úgy reagált : nem igazán
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érdekli, hogy Magyarországon néhány középszer ű politikus mit gondol a Terrorelhárítás i
Központról . (www.galamus.hu)
Érdeklődöm, hogy az Ön közvetlen irányítása alatt m űködő TEK, mióta foglalkozik
politikával, politikai vélemények nyilvános megfogalmazásával? Mióta van törvényi
felhatalmazása egy rendőri szerv vezetőjének arra, hogy politikusokat min ősítsen?

Budapest, 2012 . augusztus 27 .

Dr. Vadai Anes
Demokratikus Koalíció
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